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Insprekers:  
 
Bij agendapunt 2 ‘Rondvraag’ 
1. Dhr. F. Zeilemaker – inzake verkeer in stadsdeel Noord  
 
 
 
Rondvragen: 
 
1. Dhr. P. Oonk (PvdA) / mede-ingediend door GroenLinks – Winkelcentrum Deppenbroek 
 
Afgelopen weekend gingen we in gesprek met inwoners en ondernemers bij Winkelcentrum Deppenbroek. Het 
was goed om te horen hoeveel mensen deze plek waarderen. De variatie aan winkels en voorzieningen maakt 
het winkelcentrum een belangrijke plek in de wijk – niet alleen voor dagelijkse boodschappen, maar ook als 
ontmoetingsplek. Een aantal inwoners reist hiervoor bewust af naar dit winkelcentrum. Echter zijn er ook 
punten waar we even de aandacht voor willen vragen: 
  
Sinds mei vorig jaar[1] is er sprake van dat de Lidl naar WC Deppenbroek zou komen, na hun vertrek van het 
Brouwerijplein. Echter is er sindsdien geen voortgang meer gemeld. Ook staan er nu al geruime tijd wat panden 
leeg. 
  

1. Kan de wethouder aangeven of hier op relatief korte termijn zicht is op invulling van de leegstaande 
panden, of hangt dit samen met de komst van een extra supermarkt? In het laatste geval, hoelang zal 
dit nog gaan duren? En bij een lange doorlooptijd kan er dan gekeken worden naar een tijdelijke 
invulling om verloedering te voorkomen? 

  
De parkeerdruk bij het winkelcentrum is nu in de piektijden al hoog. Met een extra supermarkt erbij zou dit nog 
drukker worden. 

2. Wordt er rekening gehouden met extra parkeerplekken? Mocht er extra parkeerruimte nodig zijn, 
wordt hierbij dan wel gekeken naar duurzame oplossingen, zoals groene parkeerplekken? Ook zouden 
bijvoorbeeld andere mobiliteitsmaatregelen hier kunnen helpen zoals het stimuleren van het OV of 
(bak)fietsgebruik. 

  
Net als op andere plekken in Enschede is ook in Deppenbroek een van de grootste ergernissen het bijplaatsen 
van afval bij containerlocaties. In dit geval gaat het om de containers aan Dollardstraat. 

3. We begrijpen dat er geen simpele oplossing is, maar kan de wethouder bevestigen dat het college de 
problematiek hier herkend? En wordt er hier gekeken naar speciefieke maatregelen, bijvoorbeeld 
zoals de containertuintjes of desnoods tijdelijk cameratoezicht? 

  
[1] Enschede houdt toch 6 Lidl-filialen: dit winkelcentrum krijgt er een 
 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Findebuurt.nl%2Fenschede%2Fnieuws%2Fnieuw-in%2Fenschede-houdt-toch-6-lidl-filialen-dit-winkelcentrum-krijgt-er-een~286709%2F&data=05%7C02%7Cd.kosar%40enschede.nl%7Cf20541478a4344cb283008dd97723e21%7C4d3fb16405994cd48f66ef2f60ba5aaf%7C1%7C0%7C638833239109974999%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=s8WraRbiyPATOYSEKrZiFTSE67%2FbnGN6c7JhkxOm8AQ%3D&reserved=0

